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Z A P I S N I K 

 

1. konstitutivna seja sveta zavoda, ki je bila 24.09.2009 ob 19. uri v zbornici šole. 

 

Odsotni: g. Franc Mlakar, g. Srečko Glodež 

 

Dnevni red: 

 

1. Otvoritev seje, poročila predsednika volilne komisije 

2. Konstituiranje novega sveta zavoda (izvolitev predsednika in namestnika) 

3. Obravnava in potrditev Letnega delovnega načrta 

4. Pobude in predlogi za novo šolsko leto. 

 

 

Ad1.) Ga. Silva Hajšek je otovorila sejo in prisotnim podala pregled sklepov zadnje seje. Vsi 

sklepi so bili realizirani. 

 

Predsednica volilne komisije ga. Jožica Novak je podala rezultate volitev predstavnikov 

delavcev v svet zavoda OŠ Hajdina. (glej prilogo – zapisnik). 

 

Člani sveta zavoda, ki zastopajo Občino Hajdina so bili izvoljeni v sveta zavoda OŠ Hajdina 

dne, 11. januarja 2007 s sklepom št. 600-1/2006.(glej prilogo – zapisnik). 

 

Ad2.) G. ravnatelj je prisotne zaprosil, da pristopijo k imenovanju novega predsednika sveta 

zavoda in njenega namestnika.  

Prisotni so za predsednico predlagali: 

1. go. Vesno Mesarič Lorber  

2. go. Jožico Lešnik. 

 

Ga. Jožica Lešnik ni želela kandidirati in na glasovanje je šel prvi predlog. 

 

Za namestnika predsednika sveta zavoda pa je bil predlagan g. Miran Murko. Vsi prisotni so 

glasovali z DA in soglasno sprejeli naslednji: 

 

SKLEP: Gospa Vesna Mesarič Lorber je predsednica sveta zavoda OŠ Hajdina, njen 

namestnik pa je g. Miran Murko. 

 

Ad3.) G. ravnatelj je predstavil letni delovni načrt šole ter poudaril temeljne usmeritve, ki jih 

vsebuje. 

Večji dogodek na šoli bo praznovanje 50. letnice izdaje šolskega glasila NAJDIHOJCA. 
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G. Murko predlaga večjo promocijo naše šole za pridobitev učencev našega šolskega okoliša, 

ki obiskujejo druge šole. 

 

Ad4.) G. Škraba predlagal sestanek v zvezi z gradnjo vrtca. Predlagal je tudi, da bi načrt vrtca 

lahko bil v šoli na razpolago staršem, ki bi si ga želeli ogledati. 

 

SKLEP: Skliče se sestanek s predstavniki občine in člani sveta zavoda v zvezi z gradnjo vrtca 

pri šoli. 

 

Ga. Šijanec je predlagala, da bi pred sejo vsem članom sveta zavoda poslali zapisnike po 

elektronski pošti. 

 

G. ravnatelj je prisotne seznanil z ukrepi, ki smo jih začeli izvajati v zvezi z novo gripo, po 

priporočilu Ministrstva za šolstvo. 

 

 

Seja je bila končana ob 20. uri. 

 

 

 

 

Zapisnikarica 

Dragica Rozman 

 

 

 

 

 


